
 

 

Zápis z XXII. jednání akademického senátu FM ze dne 26.2.2002 
 

Přítomni: 
Zaměstnanci: Jiřina Královcová, Klára Císařová, Jan �embera, Libor Tůma, Václav 
Kopecký, Bedřich Janeček 

Studenti: Josef Novák, Luká� Bier 

Omluveni: Vít Lédl 
Hosté:  Doc. Dr. Ing. Jiří Mary�ka, CSc., děkan FM, 

Doc. Ing. Miroslav Svoboda, vedoucí sekce C Výzkumného centra textil 
Program:  

1. Projednání návrhu rozpočtu pro rok 2002 
Návrh rozpočtu fakulty byl AS předlo�en děkanem FM po jeho projednání na 

kolegiu děkana. Investiční prostředky jsou děleny na základě dohody vedoucích 
kateder. Neinvestiční prostředky určené na nespecifikovaný výzkum jsou rozděleny 
podle kriterií schválených vedoucími kateder. Neinvestiční prostředky určené na 
vzdělávání jsou rozděleny algoritmem zohledňujícím výkon jednotlivých kateder ve 
výuce.  

V diskusi vystoupila Císařová, Královcová, Kopecký a Janeček. 
Senát schválil rozpočet pro rok 2002 v navrhovaném znění v�emi hlasy přítomných 

senátorů. 
2. Různé 

Doc. Svoboda referoval o problému vzniklém při ročním účtování Výzkumného 
centra textil. Senát �ádá děkana Mary�ku, aby ve věci jednal s děkany ostatních 
zainteresovaných fakult, a zavazuje ho, aby zajistil takové podmínky pro dal�í roky, 
aby se situace nemohla opakovat. Akademický senát bude dále sledovat vývoj ře�ení 
problému. 

Císařová s Mary�kou diskutovali o dlouhodobě neře�eném problému financování 
výuky dodávané mezi fakultami. 

Mary�ka oznámil senátorům, �e v prvním ročníku v leto�ním roce do�lo k výrazně 
vysoké propadovosti studentů předmětu Matematika I. Problém hodlá ře�it 
výjimečným zvlá�tním doučováním. 

Mary�ka seznámil senátory s úmyslem disciplinárně ře�it dlouhodobé neplnění 
studijních povinností několika studenty FM. 
 
 
Termín pří�tího jednání senátu nebyl stanoven. 
 
Přílohou tohoto zápisu je rozpočet FM na rok 2002 ve schváleném znění. 
Příloha není součástí elektronické verze zápisu. 
 
zapsal Jan �embera, taj. AS FM  
 
 

Ing. Jiřina Královcová 
předsedkyně AS FM 

V Liberci dne 26.2.2002 


